



Ref. :Circular.No..07./2022.....

الرقم : تعميم رقم : 07./2022.....

Date : 28/03/2022.....

التاريخ : 28 / مارس / 2022 م.....

To : All Private Health Establishments

الموافق :
إلى : جميع المؤسسات الصحية الخاصة

After Compliments, , ,

تحية طيبة وبعد , , ,

الموضوع : التخفيف من الإجراءات الاحترازية بالمؤسسات الصحية الخاصة

Subject: Reducing precautionary measures in Private Health Establishment

With refrence to the stament mentioned from Director General- of Disease surveillance and control on 23/03/2022 in regards of reducing precautionary measures in private health Establishment , we would like to inform you as below following :

بالإشارة إلى الخطاب الوارد إلينا من مدير عام المديرية العامة بمر اقة ومكافحة الأمراض بتاريخ 2022/03/23م بخصوص التخفيف من الإجراءات الاحترازية في المؤسسات الصحية الخاصة عليه نود إفادتكم بالآتي:

- 1- Continuing to measure the temperature of visitors to health Establishment and sorting out the symptoms for patient to what is followed in the (Triage System) in order to determine whether a person has an infection disease that requires dealing with to take preventive and infection disease control.
- 2- Continuing confirming the Covid 19 Vaccination Certification through Tarrasud application till further notice.

- 1- الإستمرار في قياس درجة الحرارة لمرتادين المؤسسات الصحية و فرز الأعراض للمرضى حسب ماهو متبع في (Triage system) وذلك لتحديد ما إذا كان الشخص مصاب بمرض معدي يستدعي التعامل معه للأخذ بإجراءات الوقاية و مكافحة العدوى.
- 2- إستمرار التأكد من شهادة تطعيم كوفيد 19 عن طريق برنامج ترصد حتى إشعارا آخر.

الدكتور/ مهنا بن ناصر المصلحي

Muhanna Bin Nasir Al Muslahi

مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Director General- D.G.Private Health Establishments



Cc:-
- Office of Undersecretary of Health Affairs
- Directors of Department of Private Health Establishments All Governorates

نسخة :
- مكتب وكيل الوزارة للشؤون الصحية .
- مدراء دوائر المؤسسات الصحية الخاصة - جميع المحافظات